
 
 

 1 

Povjerenstvo za upravljanje kvalitetom 

Z A P I S N I K 

sa sjednice Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  

održane 14. travnja 2021. godine s početkom u 9:00 sati putem online platforme MS Teams 

 

Prisutni 

članovi: 
Lana Vanić, dipl.iur., predsjednica 

izv.prof.dr.sc. Natalija Dolić, članica, prodekanica za nastavu 

doc.dr.sc. Ivana Ivanić, članica, prodekanica za znanost i financije 

izv.prof.dr.sc. Robert Pezer, član, predstavnik nastavnog osoblja 

dr.sc. Tin Brlić, član, predstavnik nenastavnog osoblja 

Ostali  

prisutni: 
/ 

Opravdano 

odsutni: 

Branislav Branković, dipl.ing.met., član, predstavnik vanjskih dionika 

Luka Mesek, univ.bacc.ing.met., student, član 

Neopravdano 

odsutni: 
/ 

Gosti: / 

 

Dnevni red: 

1. Unutarnja prosudba sustava osiguravanja kvalitete na Metalurškom fakultetu za akad.god. 

2019./2020. 

2. Akcijski plan nakon provedbe postupka Reakreditacije – realizacija za 2019. i 2020. godinu 

3. Rezultati studentske ankete za procjenu rada nastavnika u zimskom semestru akad. god. 

2020./2021. i prijedlog provedbe studentske ankete za procjenu rada nastavnika u ljetnom 

semestru akad.god. 2020./2021. 

4. Prijedlozi doc.dr.sc. Ivana Iveca za unapređenje rada na Metalurškom fakultetu 

5. Ostalo  
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Točka 1. 

Rasprava 

Postupak unutarnje prosudbe sustava osiguravanja kvalitete na Metalurškom fakultetu za 

akademsku godinu 2019/2020 je u završnoj fazi : 

- Izvještaj je izrađen i pregledan od strane PUK bez većih primjedbi 

- Mjere poboljšanja su izrađene, pregledane i raspravljene od strane PUK 

- Članovi PUK-a su posebno razmotrili problematiku broja studenata te kretanja tijekom niza 

akademskih godina, uvođenje novih i revidiranje postojećih studijskih programa (s obzirom 

na prostorni i nastavnički kapacitet) 

- Izvještaj i Mjere poboljšanja bit će predstavljene na sjednici FV u travnju, kada se  očekuje i 

odlučivanje o prihvaćanju istih. 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

Izvještaj i Mjere poboljšanja bit će predstavljene na sjednici FV u travnju, kada se  očekuje i 

odlučivanje o prihvaćanju istih. 

 

Točka 2. 

Rasprava 

Realizacija Akcijskog plan nakon provedbe postupka Reakreditacije za 2019. i 2020. godinu 

predstavljena je i prihvaćena na sjednica Fakultetskog vijeća te dostavljena Agenciji za znanost i 

visoko obrazovanje. 

Zaključci 

/ 

Aktivnosti 

/ 
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Točka 3. 

Rasprava 

Studentska ankete za procjenu rada nastavnika u zimskom semestru akad. god. 2020./2021. 

provedena je samo za jednu suradnicu koja je po prvi put ušla u nastavni proces ove akademske 

godine. Iako je pravo anketiranja imalo 11 studenata, tu je mogućnost iskoristio samo jedan 

student. 

Zaključci 

Povjerenstvo za upravljanje kvalitetom zauzelo je stav da se  online anketiranje za ljetni semestar  

akademske 2020./2021. godine provede samo za one nastavnike kojima je to potrebno za izbor u 

zvanje ili su prvi put ušli u nastavni proces ove akademske godine.  

Aktivnosti 

Obavijestiti nastavnike / asistente Metalurškog fakulteta, Fakultetsko vijeće i Odbor za upravljanje 

kvalitetom Sveučilišta u Zagrebu o provođenju online ankete za ljetni semestar akademske 

2020./2021. godine samo za one nastavnike kojima je to potrebno za izbor u zvanje ili su prvi put 

ušli u nastavni proces ove akademske godine. 

O navedenom obavijestiti anketare koji će, nakon traženja Sveučilišta u Zagrebu, dostaviti Plan 

anketiranja, kao i ISVU koordinatoricu radi pripreme postupka anketiranja. 

 

Točka 4. 

Rasprava 

Dekanica je uputila doc.dr.sc. Ivana Iveca da svoje prijedloge za unapređenje rada na Metalurškom 

fakultetu uputi Povjerenstvu za upravljanje kvalitetom, koje je iste proučilo i raspravilo te zaključilo 

kako isti nisu utemeljeni na pozitivnim zakonskim i podazkonskim propisima.  

Zaključci 

Prijedlozi doc.dr.sc. Ivana Iveca nisu utemeljeni na pozitivnim zakonskim i podazkonskim 

propisima.  

Aktivnosti 

Uputiti obrazloženi odgovor doc.dr.sc. Ivanu Ivecu, uz naznaku dekanice kao cc primatelja.  
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Točka 5. 

Rasprava 

Član PUK g. Branković uputio je predsjednici PUK prijedloge za razmatranje koji se odnose na 

propitivanje sustava kvalitete cjelokupnog djelovanja Metalurškog fakulteta za vrijeme situacije 

izazvane epidemijom i potresom.  

Zaključci 

Članovi PUK su zaključili kako se radi o hvalevrijednom prijedlogu o kojem će argumentirano 

raspravljati na sljedećoj sjednici PUK.  

Aktivnosti 

/ 

 

 

Predsjednica Povjerenstva za upravljanje kvalitetom  

 

Lana Vanić, dipl.iur. 




